SurvivoLTs ' POWER BANK CHARGER INSTRUCTIONS
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PATENT PENDING

SurviVolts™ Power Bank Charger

Will charge 1.5-2.5 times (from dead)
Téléphone de recharge 2,5 fois (de morts)

Typical Smart Phone
Téléphone intelligent typique

WARNING

Do to the fact that Seattle Sports Co does not have control over how this device is used,
Seattle Sports Co disclaims any and all liability for damage or injury that might occur as a
result of improper use of this product.

Faire au fait que Seattle Sports Co n'a pas de contréle sur la fagon dont ce dispositif est utilisé, Seattle
Sports Co décfine toute responsabilité pour des dommages ou blessures qui pourraient se produire en
raison d'une utilisation incorrecte de ce produit.

WARRANTY

Seattle Sports products are guaranteed for materials and workmanship for one year. Normal wear and tear or damage from
misuse, accident, or alterations are not covered. Use of this product in a professional setting is not covered. Seattle Sports
assume no liability for incidental damages or injuries resulting from the use or misuse of this product. Thank you for purchasing
our products. Please contact us with any questions or concerns about our products. Seattle Sports Company, 3217 W. Smith St
#1, Seattle, WA 98199. Made in China. French translation by Google Translate. © 2017 Seattle Sports Co. contact@seattle-
sportsco.com

GARANTIE: Les produits Seattle Sports sont garantis pour la main d’ceuvre et les matériaux durant un an. Dans le cas ol ce
produit présente une défectuosité durant sa période de garantie, Seattle Sports le réparera ou le remplacera a sa guise (aprés
une inspection du produit). Veuillez écrire a : Seattle Sports Company, 3217 W. Smith St. #1, Seattle, WA 98199. Cette garantie
est nulle en cas d'utilisation commercial. De plus, en aucun cas Seattle Sports Company ne doit étre tenue responsable pour
des dommages accessoires ou consécutifs. Fait en Chine. Traduction francaise par Google Translate. © 2017 Seattle Sports Co.
contact@seattlesportsco.com
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